

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AKARY FOR INDUSTRIES AND REAL ESTATE INVESTMENTS Date: 21-09-2026 01:44:38 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عقاري للصناعات والاستثمارات العقارية التاريخ: 21-09-2026 01:44:38 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of AKARY FOR INDUSTRIES AND REAL ESTATE INVESTMENTS was held on 12:30 On 21-09-2026 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 60.2%.	عقدت الهيئة العامة لشركة عقاري للصناعات والاستثمارات العقارية بتاريخ 21-09-2026 على 12:30 اجتماعا غير عادي وذلك في zoom وبنسبة حضور 60.2%.
Subject: Other	الموضوع: آخر
تمت المصادقة بالاجماع على شطب غاية التأجير التمويلي للالاموال المنقولة وغبر المنقوله	تمت المصادقة بالاجماع على شطب غاية التأجير التمويلي للالاموال المنقولة وغبر المنقوله
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Salwa Musa Amro	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Salwa Musa Amro